



नेपाल पैसा पठाउनुहोस्

अल दाहाब बाट १० लाख सम्म नगद उपहार र साथ मा २० स्मार्टफोनहरु जित्ने सुनौलो अवसर पाउनुहोस्



TERMS & CONDITIONS APPLY

1. The Dashain Tihar Dhamaka Season 3 promotional offer is valid in the participating Emirates, specifically Dubai and Abu Dhabi, at participating Al Dahab Exchange branches within the United Arab Emirates.
2. This promotional offer applies to money transfer transactions to Nepal only. The promotion is available for eligible transfer services in participating countries, regions, and territories. These Terms and Conditions may be amended, modified, or withdrawn at any time at the sole discretion of Al Dahab Exchange, subject to applicable laws and regulatory requirements.
3. The value and number of rewards may vary by Emirate. Customers may contact our toll-free number 80032422 or visit the nearest participating branch for more information.
4. By completing their first transaction, new customers authorize Al Dahab Exchange to collect and store the information required to process their transaction. Existing customers agree to participate in the promotional draw by submitting eligible transaction details and meeting the promotion requirements.
5. A customer shall be deemed ineligible for the promotion, or Al Dahab Exchange may refuse, withdraw, or cancel any promotional benefit if:
 - a. Required to do so by applicable law or regulatory authority; or
 - b. The customer fails to comply with or breaches the General Terms and Conditions of Al Dahab Exchange.
6. Customers are responsible for paying all applicable transaction fees and charges. This promotional offer is applicable only to personal remittance transactions sent to Nepal.
7. The promotional prizes consist of cash prizes and 20 mobile phones. All prizes are non-transferable, non-exchangeable, and cannot be redeemed for any alternative prize or cash equivalent unless otherwise determined by Al Dahab Exchange.
8. The total number and value of cash prizes and the distribution schedule will be announced by Al Dahab Exchange. Winners will be selected through promotional draws conducted in accordance with applicable regulatory requirements.
9. All prizes must be claimed within 60 days from the date of winner announcement. Any unclaimed prize after this period may be forfeited at the sole discretion of Al Dahab Exchange.
10. Corporate transactions, cancelled transactions, refunded transactions, and any transaction that does not comply with the promotion requirements are not eligible for the promotional draw.
11. Al Dahab Exchange, its employees, agents, and authorized representatives shall not be liable for any delay, error, omission, or loss resulting from system failures, technical issues, force majeure events, acts of God, government actions, or any circumstances beyond its reasonable control.
12. By participating in the promotion, customers agree to these Terms and Conditions, including the eligibility requirements, conditions of use, and promotional mechanics. Participation is subject to the General Terms and Conditions of Al Dahab Exchange, applicable laws, and the directives of relevant regulatory authorities.
13. Participants must hold a valid UAE residence visa or other valid identification acceptable to Al Dahab Exchange, in accordance with applicable regulations.
14. Al Dahab Exchange reserves the right to verify the identity and eligibility of any participant before awarding a prize.
15. Al Dahab Exchange reserves the right to amend, suspend, cancel, or terminate this promotion or these Terms and Conditions at any time without prior notice where required by law or where circumstances make such action necessary.
16. Al Dahab Exchange shall not be liable for any claims relating to any benefit, reward, service, or product provided by a third party. Al Dahab Exchange shall not be responsible for any losses, liabilities, damages, costs, or expenses (including legal fees) incurred by any participant in connection with any third-party product or service offered as part of this promotion.
17. By participating in this promotion, winners agree that Al Dahab Exchange may use their name, photograph, or other promotional material related to the prize presentation for marketing and publicity purposes without additional compensation, unless prohibited by applicable law.



HOTLINE TOLL FREE
800 32422



aldahabexchange.ae



नेपाल पैसा पठाउनुहोस्

अल दाहाब बाट १० लाख सम्म नगद उपहार र साथ मा २० स्मार्टफोनहरु जित्ने सुनौलो अवसर पाउनुहोस्

الشروط والأحكام

1. يسري عرض داشين تيار دهماكا الترويجي للموسم الثالث في الإمارات المشاركة، وتحديداً دبي وأبوظبي، لدى فروع شركة الذهب للصرافة المشاركة داخل دولة الإمارات العربية المتحدة.
2. يسري هذا العرض الترويجي على تحويلات الأموال إلى نيبال فقط، العرض متاح لخدمات التحويل المؤهلة في الدول والمناطق والأقاليم المشاركة يجوز تعديل هذه الشروط والأحكام أو تغييرها أو سحبها في أي وقت وفقاً لتقدير شركة الذهب للصرافة وحدها، ورهناً بالقوانين المعمول بها والمتطلبات التنظيمية.
3. قد تختلف قيمة وعدد المكافآت باختلاف الإمارة، يمكن للعملاء الاتصال بنا على الرقم المجاني 80032422 أو زيارة أقرب فرع مشارك لمزيد من المعلومات.
4. بإتمام أول معاملة، يُفوض العملاء الجدد لشركة الذهب للصرافة بجمع وتخزين المعلومات اللازمة لمعالجة معاملاتهم، يوافق العملاء الحاليون على المشاركة في السحب الترويجي من خلال تقديم تفاصيل المعاملة المؤهلة واستيفاء متطلبات العرض.
5. يُعتبر العميل غير مؤهل للعرض الترويجي، أو يحق لشركة الذهب للصرافة رفض أو سحب أو إلغاء أي ميزة ترويجية في الحالات التالية:
أ. إذا كان ذلك مطلوباً بموجب القانون المعمول به أو من قبل السلطة التنظيمية؛
ب. إذا لم يلتزم العميل بالشروط والأحكام العامة لشركة الذهب للصرافة أو خالفها.
6. يتحمل العملاء مسؤولية دفع جميع رسوم ومصاريف المعاملات المطبقة، يسري هذا العرض الترويجي فقط على تحويلات الأموال الشخصية المرسلة إلى نيبال.
7. تتكون الجوائز الترويجية من جوائز نقدية و20 هانفاً محمولاً. جميع الجوائز غير قابلة للتحويل أو الاستبدال، ولا يمكن استردادها بأي جائزة بديلة أو ما يعادلها نقداً إلا إذا قررت شركة الذهب للصرافة خلاف ذلك.
8. ستعلن شركة الذهب للصرافة عن العدد الإجمالي وقيمة الجوائز النقدية وجدول التوزيع. سيتم اختيار الفائزين من خلال سحبات ترويجية تُجرى وفقاً للمتطلبات التنظيمية المعمول بها.
9. يجب استلام جميع الجوائز خلال ٦٠ يوماً من تاريخ إعلان الفائز. أي جائزة لم يتم استلامها بعد هذه المدة يجوز مصادرتها وفقاً لتقدير شركة الذهب للصرافة وحدها.
10. معاملات الشركات، والمعاملات الملغاة، والمعاملات المستردة، وأي معاملة لا تتوافق مع شروط العرض الترويجي غير مؤهلة للسحب الترويجي.
11. لا تتحمل شركة الذهب للصرافة، ولا موظفوها، ولا وكلاؤها، ولا ممثلوها المعتمدون، أي مسؤولية عن أي تأخير أو خطأ أو إغفال أو خسارة ناتجة عن أعطال النظام، أو مشاكل فنية، أو أحداث قاهرة، أو قضاء وقدر، أو إجراءات حكومية، أو أي ظروف خارجة عن سيطرتها المعقولة.
12. بالمشاركة في العرض الترويجي، يوافق العملاء على هذه الشروط والأحكام، بما في ذلك شروط الأهلية، وشروط الاستخدام، وآلية العرض الترويجي. تخضع المشاركة للشروط والأحكام العامة لشركة الذهب للصرافة، والقوانين المعمول بها، وتوجيهات الجهات التنظيمية المختصة.
13. يجب أن يحمل المشاركون تأشيرة إقامة سارية المفعول في دولة الإمارات العربية المتحدة أو أي وثيقة هوية سارية أخرى مقبولة لدى شركة الذهب للصرافة، وفقاً للوائح المعمول بها.
14. تحتفظ شركة الذهب للصرافة بالحق في التحقق من هوية وأهلية أي مشارك قبل منح الجائزة.
15. تحتفظ شركة الذهب للصرافة بالحق في تعديل أو تعليق أو إلغاء أو إنهاء هذا العرض الترويجي أو هذه الشروط والأحكام في أي وقت دون إشعار مسبق، وذلك وفقاً لما يقتضيه القانون أو الظروف.
16. لا تتحمل شركة الذهب للصرافة أي مسؤولية عن أي مطالبات تتعلق بأي منفعة أو مكافأة أو خدمة أو منتج مقدم من طرف ثالث. كما لا تتحمل شركة الذهب للصرافة أي مسؤولية عن أي خسائر أو التزامات أو أضرار أو تكاليف أو نفقات (بما في ذلك أتعاب المحاماة) يتكبدها أي مشارك فيما يتعلق بأي منتج أو خدمة مقدمة من طرف ثالث كجزء من هذا العرض الترويجي.
17. بالمشاركة في هذا العرض الترويجي، يوافق الفائزون على أن تستخدم شركة الذهب للصرافة اسمهم، أو صورهم، أو أي مواد ترويجية أخرى متعلقة بتقديم الجائزة لأغراض التسويق والإعلان دون أي تعويض.



HOTLINE TOLL FREE
800 32422



aldahabexchange.ae